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    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
       CONSILIUL JUDEŢEAN 
     Nr.4520 din 22.02.2023 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 09 februarie 2024, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 
de 09 februarie 2024, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, utilizând 
o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1200. Prin Dispoziţia 
Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.167 din 08.02.2024 a fost 
convocat de îndată Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă extraordinară la data 
de 09 februarie 2024, orele 1200. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin 
invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a 
fost afişat la sediul instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media 
locală. 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

doamna vicepreședinte Camelia Tabără, iar prezența este făcută prin apel nominal.  
La ședință sunt prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: doamna 

Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian - 
vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna Calo Viorica, domnul 
Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Coman Samuel-Leon, 
doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian 
Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai 
Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul 
Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-
Macedon, domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop 
George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, 
domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, domnul Scuturici Gheorghe, doamna 
Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.   

Lipsește de la ședință domnul Președinte Emil Radu Moldovan.  
* 

Participă la ședință doamna Butta Elena - Director executiv, care ține locul 
Secretarului general al județului aflat în concediu de odihnă. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, domnul 
Spân George-Marian - consilier principal și doamna Struț Mădălina-Monica - consilier 
Cabinet președinte.  
 În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 2 proiecte de hotărâri care au îndeplinit 
condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

* 
 (Ora 1200) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumim că ați răspuns invitației noastre la lucrările 

ședinței extraordinare. O să încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
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 ... 
Au anunțat faptul că vor vota verbal următorii consilieri județeni: doamna Calo 

Viorica, domnul Demian Ioan-Alin și domnul Sbîrciu Călin. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 30, fiind 

astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței extraordinare a 
consiliului județean. Mulțumesc.   

Proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre nr.IX/3434 din 08.02.2024 privind aprobarea 

depunerii Proiectului „Creștere performanță energetică și reabilitare imobil 
situat în orașul Beclean, str.Liviu Rebreanu, nr.22A, județul Bistrița-Năsăud, 
corp C2, C3, C4, C5, C6”, întocmit de Direcția Generală de Asistență Socială 
și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, propus pentru finanțare în cadrul 
Programului Regional Nord-Vest 2021-2027 
Iniţiator: Camelia Tabără - Vicepreşedinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

2. Proiect de hotărâre nr.VIII/3436 din 08.02.2024 privind 
achiziționarea de servicii juridice de asistență și reprezentare a Județului 
Bistrița-Năsăud și a Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, în 
dosarul civil nr.110/112/2024 aflat pe rolul Tribunalului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați ordinea de zi.      
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Cu 30 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, domnul 

Demian Ioan-Alin și domnul Sbîrciu Călin.)  
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.IX/3434 din 08.02.2024 privind aprobarea 

depunerii Proiectului „Creștere performanță energetică și reabilitare imobil 
situat în orașul Beclean, str.Liviu Rebreanu, nr.22A, județul Bistrița-Năsăud, 
corp C2, C3, C4, C5, C6”, întocmit de Direcția Generală de Asistență Socială 
și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, propus pentru finanțare în cadrul 
Programului Regional Nord-Vest 2021-2027 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, domnul 

Demian Ioan-Alin și domnul Sbîrciu Călin.)  
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  2. Proiect de hotărâre nr.VIII/3436 din 08.02.2024 privind 

achiziționarea de servicii juridice de asistență și reprezentare a Județului 
Bistrița-Năsăud și a Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, în 
dosarul civil nr.110/112/2024 aflat pe rolul Tribunalului Bistrița-Năsăud 
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Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil  
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții?  
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Sărut-mâna, doamna vicepreședinte! Dacă îmi permiteți... 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da.   
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Am discutat și în comisii, doamna vicepreședinte. Mi se pare că uneori punem să 

zic așa, carul înaintea boilor, știți. Nu știu, era oarecum normal și firesc să veniți în fața 
noastră, să ne puneți și o ofertă, să știm cam cât ne costă serviciile juridice externe. 
Sigur, votul va fi pentru, bineînțeles, că sunt de o importanță foarte mare aceste 
imobile. Dar, totuși vrem să avem mai multe date. V-aș ruga ca de acum înainte să ne 
prezentați toate datele necesare, să fim în cunoștință de cauză atunci când avem votul.  

Vă mulțumesc. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc, am reținut. S-a notat ... valoarea de inventar a imobilului 

discutat și valoarea serviciilor juridice, imediat ce vom ști suma. Mulțumesc mult de tot 
și pentru observație. 

Viorica Calo: - consilier județean -  
Doamna președinte de ședință! 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean -  
Eu susțin tot ce a spus colegul și susțin și tot ... și mă duc mai departe cu tot ce 

am spus și în comisie. Eu, nici nu mă așteptam ca la ora aceasta, când avem plenul, să 
nu avem în față ceea ce am cerut în comisie, că de aceea este comisie în care să spui 
sau să pui niște întrebări și, în plen, să ai un răspuns totuși sau măcar înaintea plenului 
să ai un răspuns. Așa mi s-ar fi părut corect și așa ar fi trebuit să se întâmple și astăzi.   

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
V-a explicat doamna Butta, că toate acestea sunt niște demersuri și cu siguranță 

veți primi răspunsuri în momentul în care secretariatul le are.  
Viorica Calo: - consilier județean -  
Eu nu cred că nu se știe. Din moment ce este în patrimoniul muzeului sau cum 

se spune, sub jurisdicția muzeului, să nu știe ce valoare de imobil există la Năsăud. Eu 
chiar nu cred că nu există așa ceva. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
O rog, pe doamna Butta, să intervină. 
Elena Butta: - director executiv - 
Da, bună ziua. Am sunat, fișele au venit. Nu am apucat să vi le transmitem. 

Valoarea este de aproximativ 3 milioane de lei, pentru că este o clădire nouă acolo, 
clădirea veche a muzeului care este revendicată, terenul și ceva exponate.  

Viorica Calo: - consilier județean -  
Deci, toate împreună sunt la 3 milioane? 
Elena Butta: - director executiv - 
Da.  
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Viorica Calo: - consilier județean -    
O valoare estimată cam cât ar costa tot procesul acesta externalizat, v-ați făcut 

așa un calcul, doamna Butta? 
Elena Butta: - director executiv - 
Nu. Trebuie făcută întâi documentația și abia ulterior. Săptămâna viitoare o să 

știm.   
Viorica Calo: - consilier județean -    
Deci, noi votăm un proiect de fapt și nu știm ce valoare va avea contractul între 

consiliul județean și avocat, ceea ce nu este foarte corect. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Doamna Butta ne spune că aceasta este procedura. Vă rog să votați. 
Cu 27 de voturi „pentru” și 3 „abțineri”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Bineînțeles, doamna Butta, în momentul în care are sumele pentru ceea ce ați 

cerut, cu siguranță o să trimită tuturor consilierilor județeni, ca să fie la curent cu 
fiecare etapă a demersului consiliului județean pentru apărarea patrimoniului. În 
esență, aceasta am votat, ca principiu, apărarea patrimoniului consiliului județean în 
integralitatea lui. Cumva imobilul despre care vorbim are și o valoare de mândrie 
națională, de mândrie locală, istorică ... chiar ar fi mare păcat să pierdem un 
asemenea imobil. Acolo sunt oameni care și-au dedicat viața și sufletul, are foarte, 
foarte multă încărcătură ... sperăm din suflet să aibă câștig de cauză și cu forțe proprii 
și cu ajutoare din afară.    

(S-au abținut de la vot următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, 
domnul Coman Samuel-Leon și doamna Sigmirean Doina-Maria. Au votat verbal 
următorii consilieri județeni: doamna Calo Viorica, domnul Demian Ioan-Alin și domnul 
Sbîrciu Călin.)  

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Mulțumesc mult de tot pentru efortul de a participa astăzi la ședință! Vă doresc 

o zi bună și un weekend liniștit! 
* 

Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1209) 
* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 

          VICEPREŞEDINTE,       p.SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI 
          CAMELIA TABĂRĂ                         DIRECTOR EXECUTIV, 
                                                                         ELENA BUTTA 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de ___.02.2024 
 
 
 
Verificat: Șef serviciu, Paul-Ioan Borgovan  ______  
Întocmit: Consilier superior, Ionela-Crina Palade ________ 


